
Zápis z 87. zasedání RKaM UK  
 
Datum: 19. 12. 2018 od 17.30 
 
Místo : Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1) 
 
Přítomni: PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann; Vít Jurásek; Mgr. Tomáš            

Ryza 

 

Omluveni: Bc. Miroslav Čermák; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Josef Štorm 

 

Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jaromír Fix; vedoucí útvaru           

ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; ředitel KaM UK Ing. Bc. Jiří             

Macoun; vedoucí útvaru stravovacích služeb KaM UK Josef Zajíc 

 

Zahájení a úvodní informace 

D. Emler zahájil zasedání a přivítal přítomné na zasedání RKaM 

 

Schválení návrhu programu 

D. Emler představil program zasedání. 

 

Usnesení č. 1: 

RKaM schvaluje program zasedání 19. prosince 2018. 

Pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, T. Ryza 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

Schválení zápisu z 86. zasedání RKaM 

D. Emler sdělil, že je potřeba schválit zápis z 86. zasedání RKaM. 

 

Usnesení č. 2: 

RKaM schvaluje zápis z 21. listopadu. 



Pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, T. Ryza 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 
1)     Aktualizovaný rozpočet KaM UK pro rok 2018 
 
Ředitel J. Macoun představil aktualizaci rozpočtu KaM UK pro rok 2018, předkládá 
se z důvodu navýšení výnosů o 72 milionů z prodeje budovy menzy Větrník. Koleje a 
Menzy přistoupily k tvorbě rezervy podle §7 zákona č. 543/1992 sb. na opravu 
nehmotného majetku. Detailní informace doplnil vedoucí ekonomického útvaru KaM 
J. Fix.  
 
Usnesení č. 3: 
RKaM vyjadřuje kladné stanovisko k aktualizovanému rozpočtu KaM na rok 2018.  
Pro: D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, T. Ryza 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 
2) Různé 
 

- Ředitel J. Macoun informoval o záměru pořízení nového vozidla pro rozvoz 
jídel mezi menzami a výdejnami. KaM zvažují možnost pořídit elektromobil.  

- Aktuální obsazenost kolejí je asi 87 % včetně uzavřených bloků způsobených 
rekonstrukcemi. 

- Ubytovací software stále nebyl převzat, aktuální termín dodání je do února 
2019, finální testování má proběhnout na konci ledna. Pokud se termín 
nestihne, pravděpodobně dojde k soudnímu sporu.  

- Příprava zámluv na kolejích v příštím roce je nutná v součinnosti s kolejními 
radami, téma nutné otevřít na GPKR, po předchozí přípravě a návrhu 
možností řešení od kolejních rad.  

- Je nutné upravit volební řád do kolejních rad, tak, aby byl v souladu s GDPR. 
- Objevil se článek v Blesku, že na Koleji Hvězda se opakovaně objevují 

štěnice. Ubytovaní kontaktovali hygienickou stanici, ta provedla kontrolu a 
zkonstatovala, že postupy KaM jsou správné. 

 
Další zasedání RKaM se koná 30. ledna 2019 od 17.30 v Kavárně U Rotlevů.  

 



Zapsali: T. Ryza, D. Emler 


